

Mabrook Savings Account - Emirati Children's Day Campaign

Terms and Conditions

15th March 2025 – 15th April 2025

- Any individual aged below 18 years is defined as a minor and is eligible to apply for Mabrook Savings Account.
- A guardian is appointed in the event the account holder is unable to maintain their wellbeing due to infancy.
- Minimum monthly average balance requirement of AED 3,000 to avoid being charged low balance fee.
- To qualify for the annual Mabrook Savings Account prize draws, the account holder must maintain a minimum monthly average balance of AED 10,000.
- Current balance for each prize draw should be AED 10,000 and above on the day prior to each prize draw.
- For every AED 500 in the average and current balance of the Mabrook Savings Account, the account holder will receive one entry into each prize draw. For example, if the account balance is AED 50,000, you will have 100 chances to win (50,000 ÷ 500 = 100 chances).
- The base balance as on 28th Feb 2025 will be considered for this campaign.
- To be eligible for the 10,000 Skywards Miles reward, account holders must maintain a minimum balance of AED 20,000 for 3 consecutive months starting from 13th April 2025 – 13th July 2025.
- Once the eligibility criteria is met, 10,000 Skywards Miles will be transferred to the account holder's registered Skywards Miles account by 31/07/2025.
- Funds transfer between primary/Guardian account holders held at CBI including any
 interest received or any other form of transaction that come within the scope of internal
 funds transfers are excluded from the scope while assessing the growth.
- Applicable to New and Existing customers of CBI.
- Miles will be transferred to registered clients by 31st July, post maintaining a 3-month balance from start of the campaign.
- To participate and qualify in the campaign, please send an SMS with your Emirates Skywards membership number (9-digit membership number beginning EK) from your registered mobile number to 7709.



عرض حساب التوفير مبروك (يوم الطفل الإماراتي) الشروط والأحكام

15 مار س 2025 – 15 أبريل 2025

- يُعرّف أي فرد يقل عمره عن 18 عامًا بأنه قاصر، ويحق له التقدم للحصول على حساب التوفير مبروك.
 - يتم تعيين وصي في حالة عدم قدرة صاحب الحساب الاعتناء بمصلحته بسبب صغر سنه.
- الحد الأدنى المطلوب لرصيد الحساب هو 3000 درهم إماراتي لتفادي رسوم عدم الحفاظ على معدل الرصيد الشهري.
- يجب على العميل الحفاظ على متوسط رصيد شهري لا يقل عن 10,000 در هم إماراتي للتأهل للسحب في حساب التوفير مبروك.
 - يجب أن يكون الرصيد الحالى للسحب 10,000 در هم إماراتي أو أكثر في اليوم السابق للسحب.
 - كل 500 در هم إماراتي تمنح فرصة واحدة (مثال: 500/50,000 = 100 فرصة) بناءً على الرصيد المتوسط والرصيد الحالي في حساب توفير مبروك.
 - سيتم اعتبار الرصيد الأساسي كما هو بداية من تاريخ 28 فبراير 2025 لهذه الحملة.
- لكي يكون حاملو الحسابات مؤهلين للحصول على مكافأة 10,000 ميل سكاي واردز، يجب عليهم الاحتفاظ برصيد بحد أدنى قدره 20,000 درهم إماراتي لمدة 3 أشهر متتالية بدءًا من 13 أبريل 2025 13 يوليو 2025.
 - بمجرد استیفاء معاییر التأهل، سیتم تحویل 10,000 میل سکاي واردز إلى حساب أمیال سکاي واردز المسجل لحامل الحساب بحلول 2025/07/31.
- يتم استبعاد تحويل الأموال بين حاملي الحسابات الأساسية/الأوصياء لدى البنك التجاري الدولي بما في ذلك أي فائدة مستلمة أو أي شكل آخر من أشكال المعاملات التي تندرج ضمن نطاق التحويلات الداخلية من نطاق تقييم زيادة رصيد الحساب.
 - ينطبق على العملاء الجدد والحاليين في البنك التجاري الدولي.
 - سيتم تحويل الأميال إلى العملاء المسجلين بتاريخ 31 يوليو 2025، بعد الحفاظ على الرصيد لمدة 3 أشهر من بداية الحملة.
 - للمشاركة والتأهل في الحملة، يُرجى إرسال رسالة نصية قصيرة تحتوي على رقم عضوية سكاي واردز طيران الإمارات الخاص بك والذي يبدأ بـ EK من رقم هاتفك المحمول المسجل إلى 7709. مثال :(EKرقم العضوية المكون من 9 أرقام).